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Как трябва да приемате и да се държите с 

членове на семейството на Учителя 

 

Духовната практика в Дафа е сериозна. Когато Учителят дойде за първи път в 

този свят, то бе с единствената цел да спаси всички животи от унищожение, и той 

се отправи към това упадъчно място сам – без никакви семейни връзки или 

тревоги, и се роди сред човешките същества. Той продължи да се преражда в 

безброй тела, едновременно, по целия свят и във всяка нация – в какви ли не от 

крале до обикновени хора, от небесни същества в Трите сфери до същества в 

подземния свят. Няма място, където да не е достигнал. Вследствие на това, той 

формира родствени връзки с широк кръг от животи, простиращи се във всички 

сфери. Живот след живот той е формирал семейни връзки с безброй родители, 

съпруги, деца и братя и сестри в разнообразни сфери. Това беше, на първо място, 

за да се опази моралното добруване на този човешки свят; и на второ място, за да 

се формира свята връзка с животите, които биха могли да се използват по времето, 

когато онези с човешки тела ще бъдат спасени. В дългия ход на историята 

повечето животи и повечето хора на тази земя са имали някакъв вид съдбовна 

връзка с мен. Повечето хора на тази земя по-специално са били мои роднини. И 

особено повечето Дафа ученици са били членове на моето семейство от първа 

линия в множество животи. И това е основната причина те да са били 

предопределени да станат Дафа ученици. 

Сега протича Фа коригирането на вселената. Някои животи са дошли тук, за 

да станат Дафа ученици; някои са дошли в очакване на спасението на всички 

животи; а някои са дошли да станат мои роднини, приятели, съученици или 

колеги. И, разбира се, някои са дошли тук да ми бъдат брат, сестра, съпруга или 

дете. За разлика от Учителя обаче, всички те се развиват духовно в Дафа и са 

поели мисията да спасят себе си, както и другите, и да ми помагат в спасението 

на съществата.  

Но след като сме в последния период на края на дните, хората са станали 

злочесто порочни, техният морал липсва опасно много и мисленето и поведението 

им са станали неприемливи. А вредата, нанесена на човешкия морал от злата 

китайска Комунистическа партия, е особено зла. Невъзможно е за Дафа учениците 

да не бъдат повлияни от сегашната си среда, докато се опитват да спасяват хора и 

да развиват себе си духовно в един така тревожен свят. Отпуснат ли се в своята 

духовна практика, те имат склонност да гледат на нещата с човешки 

привързаности и по земни начини, което е опасно, ако продължи дълго време. Ето 

защо призовавам всеки да не се отпуска в своето духовно усъвършенстване.  
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Как приемате и се държите с членовете на моето семейство в този живот се е 

превърнало в още един значим проблем, който отразява човешко мислене от ваша 

страна, и ето какво искам да коментирам тук. Понякога вие не слушате или не 

следвате дори напътствията, които аз съм дал. Ако не следвате моите напътствия, 

все още ли сте мой ученик? Когато ласкаете или се държите зле с членовете на 

моето семейство, това може да повлияе на духовното им развитие. Не се ли 

сетихте за това? Вижте, когато необосновано ласкаете членовете на семейството 

ми, вие им вредите. Някои хора се отнасят с тях, сякаш съм аз, а други им дават 

пари или други неща. Какво ви кара да правите това? На никой Дафа проект не е 

разрешено да набира средства от практикуващи. И дори да има специални 

обстоятелства, никой проект не може да приеме повече от хиляда долара без 

разрешение. Онези, които действат на своя глава и дават пари, вредят на другите, 

както и на себе си. И вие показвате неуважение към семейството ми, както и към 

мен! Някои хора всъщност се надяват да получат нещо от семейството ми, когато 

правят това, а някои се надяват да минат напряко по своята духовна пътека. Има 

какви ли не абсурдни човешки привързаности, които действат в тези случаи. А 

някои хора се надяват, че ще получат някакъв вид специално отношение от мен, 

след като разбера какво са направили. Как може да мислят за мен по този начин? 

Истината е, че членовете на семейството ми не биха посмели да ми кажат, дори и 

да приемат вашите подаръци. На някои хора не им се понрави, когато не получиха 

нищо от постъпката си, след като са дали пари; някои от тях искаха да се отметнат 

от думата си и така създадоха проблеми. Но всичко това е точно каквото 

Червеният звяр зад ККП иска да правите! 

Вселената преминава през унищожение и само като срещне и приеме Дафа, 

едно същество може да избегне тази съдба в края на дните. Как може да не 

приемете нещо с космическа тежест като това истински сериозно? В миналото 

дори божествените същества на вселената не знаеха за съществуването на Пътя 

във вселената, но днес той се предлага на човешките същества за духовното им 

развитие. Каква специална съдба имате! И колко необятно e милосърдието зад 

нея! Помислете тогава, как трябва да приемате това! През цялото време, от деня 

на първото преподаване на Дафа в обществото, аз съм имал предвид, че човешките 

същества, и дори божествените същества, са извършили безброй грехове през 

многото си животи в дългото съществуване на вселената. И това е особено вярно 

за човешките същества. Животите могат да бъдат спасени – когато се прави това 

– само като се опростят миналите им грехове. Помислете колко невероятно 

огромна е спасителната милост на Дафа, колко невероятно е проявеното 

състрадание и колко е свещена божествената милост, която се дава! При все това, 

колко хора са го осъзнали? Дали онези, които гледат на Дафа и на Учителя с 

човешки привързаности и по човешки начини, показват мислене, достойно за 

невероятните мисии, които са им дадени, и за божествената милост, която им се 

показва? 
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Истината е, че макар целта да е да се спасят колкото се може повече животи, 

не е така, че по време на спасението няма включен минимален стандарт, що се 

отнася до опрощението на миналите грехове на съществата; гледат се съзнанието 

и сърцето, както на човешките, така и на божествените същества, когато се 

извършва Фа коригирането на вселената. Тъй като се занимавате с духовна 

практика в един свят, който има проблеми както никога преди, е позволено да ви 

отнеме малко време да достигнете до разбиране за нещата; позволено е да има 

хора, които са прилежни, както и такива, които за известно време не са; и да има 

хора, които разбират [нашите учения], както и такива, които за кратко са 

объркани. Човешката мъдрост, в крайна сметка, е ограничена. Но като част от 

днешната човешка раса и като Дафа ученик има две неща, които никога не трябва 

да правите. Първото е да не заблуждавате своя учител! Второто е, че не трябва да 

пречите на спасението на животите! Защото това са най-важните критерии, които 

решават дали един живот ще остане. Те не са нещо, което да пренебрегвате! 

Накрая бих искал да ви кажа, че макар моето състрадание да е почти 

безкрайно, поставените за едно същество изисквания, за да получи спасение, и 

стандартите, на които трябва да отговаря един Дафа ученик, са сериозни и 

изключително строги! 

Учителя Хонгджъ, Ли 

13 септември 2023 г.  
 


